
Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag d. 1. september 2015 
Deltager: René, Bo, Annika, Rikke 

Referent: Rikke 

Trailerordning: 

Det har været et godt tiltag at sætte lås på trailerne, da der dermed er kommet flere betalende 
brugere. Vi overvejer derfor at sætte prisen ned til næste sæson. Mere herom til GF 2016. 

Informations- / dialogmøde med kasseren: 

Der vil i løbet af efteråret blive afholdt et informations- / dialogmøde vedr. regnskab og bogføring af 
dette henvendt til diverse udvalg. Dette er for at skabe større ensartethed i hvorledes regnskabet 
nedskrives og afregnes. 

Festival: 

Det er vores oplevelse at festivalen forløb rigtig godt. Vi vil gerne takke festivaludvalget og de 
mange frivillige for deres fantastiske indsats. Dernæst også en stor tak til foreningens medlemmer 
for den gode opbakning til arrangementet. 

Præmiefest: 

Festen afholdes lørdag d. 3. oktober i fælleshuset fra kl. 18.00 til kl. 24.00. Der vil komme en 
indbydelse inden længe med mere information. 

Bordtennis: 

Medlemmer har efterspurgt, hvornår der spilles bordtennis. Bestyrelsen vil følge op på måden 
hvorpå der gives information herom. 

Dræn: 

På næste bestyrelsesmøde vil der foreligge en plan for det videre arbejde.  


